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Pan 
Marek Artur Koniarczyk 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Szydłowcu  

 
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 10.11.2022 r.1 
 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(1) W związku z pismem mieszkańców z ulicy Kąpielowej z dn.11.10.2022 r. oraz 
odpowiedziom na interpelacje nr Or-I.0003.11.2022.DK wnoszę o objęcie ul. Kąpielowej 
planowanym opracowaniem nowej, stałej organizacji ruchu do Rynku Wielkiego poprzez 
ewentualne zainstalowanie progu zwalniającego, znaku drogowego ograniczenia prędkości czy 
częstszych kontroli prędkości Policji szczególnie w weekendy na terenie Rynku Wielkiego i ulic 
sąsiednich aby poprawić bezpieczeństwo pieszych i mieszkańców okolicznych posesji w tym 
Niepublicznego Przedszkola ,,Kolorowa Stonoga" oraz zabezpieczyć mienie prywatne przed 
zniszczeniami zlokalizowane przy ulicy Kąpielowej. 
 
ODPOWIEDŹ: 
Informuję, że wprowadzenie zmian w obecnie obowiązującej organizacji ruchu w ul. Kąpielowej 
nie jest możliwe. Zamontowanie progów zwalniających na wskazanym odcinku drogi byłoby 
niezgodne  
z załącznikami nr 1-4 do rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 3 lipca 2003 r. w sprawie 
szczegółowych warunków technicznych dla znaków i sygnałów drogowych oraz urządzeń 
bezpieczeństwa ruchu drogowego i warunków ich umieszczania na drogach (Dz.U. z 2019 r., 
poz. 2311 ze zm.). W celu poprawy bezpieczeństwa w obrębie Rynku Wielkiego oraz  
ul. Kąpielowej wystosowane zostało pismo do Komendy Powiatowej Policji w Szydłowcu  
o wzmożenie kontroli ruchu drogowego.   
 
 
 

 
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 14.11.2022 r. 



TREŚĆ INTERPELACJI: 
(2) Wnoszę o ustawienie tabliczek informacyjnych zawierających nazwy ulic przy 
skrzyżowaniach dróg (w tym na skrzyżowaniu ulic: Folwarcznej i Partyzantów) na Osiedlu nad 
Zalewem aby poprawić kierunek dojazdu do poszczególnych posesji. 
 
ODPOWIEDŹ: 
Ustawienie tabliczek informacyjnych zawierających nazwy ulic przy skrzyżowaniach ulic na 
Osiedlu nad Zalewem będzie możliwe w nowym roku budżetowym, po zabezpieczeniu środków 
finansowych na ten cel.  

 
 
Z poważaniem 
 

BURMISTRZ 
/-/ 

                           Artur Ludew 
 
 
Do wiadomości: 
Rada Miejska w Szydłowcu 


